

Detailed Terms & Conditions

<p><b>0% Easy Purchase Plan (EPP) with 0% Processing Fee (PF) Terms &amp; Conditions:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>This Offer is applicable to Dubai First Credit Card customers ("Cardholder(s)")</li> <li>The Zero Processing Fee on instalment plan for 3, 6, or 12 months is valid for eligible transactions made between 1 August until 30 September 2024, both days inclusive ("Offer Period").</li> <li>This Offer applies on school fees payments made on the following Merchant Category Codes (MCCs):             <ol style="list-style-type: none"> <li>8211 (Schools, Elementary and Secondary)</li> <li>8220 (Colleges, Universities, Professional)</li> <li>8241 (Schools and Correspondence)</li> <li>8244 (Schools, Business and Secretarial)</li> <li>8249 (Schools, Trade and Vocational)</li> <li>8299 (Schools and Educational Services)</li> <li>8493 (Univ/Colleges-Private)</li> <li>8494 (University College Non-tuition)</li> </ol> </li> <li>Eligible transactions are described as ("Eligible Transactions"):             <ul style="list-style-type: none"> <li>Transactions worth AED 1,000 or above made on any education-related fees as defined based on the MCC mentioned above.</li> </ul> </li> <li>Cardholders can benefit from the 0% EPP by applying through Dubai First Mobile app or contacting Contact Centre.</li> <li>The Eligible transaction can be converted to 0% EPP before statement due date.</li> <li>In case of early settlement, 1% of remaining principal balance will be charged (maximum of AED 10,000)</li> </ol>	<p>الشروط والأحكام الخاصة بخطة السداد الميسرة بفائدة 0% ورسوم معالجة 0%:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>يسري هذا العرض على عملاء البطاقات الائتمانية من دبي فيرست (حامل البطاقة / حاملي البطاقات).</li> <li>رسوم المعالجة 0% على خطة التقسيط لمدة 3 أو 6 أو 9 أشهر صالحة للمعاملات المؤهلة في الفترة من 1 أغسطس حتى 30 سبتمبر 2024، يشمل التاريخين (مدة العرض).</li> <li>يسري هذا العرض على مدفوعات الرسوم الدراسية كما هو معرّف وفقاً لرمز تعريف التاجر (MCC) التالية:             <ul style="list-style-type: none"> <li>a) 8211 (المدارس الابتدائية والثانوية)</li> <li>b) 8220 (الكلية والجامعات والمهن)</li> <li>c) 8241 (المدارس والمراسلات)</li> <li>d) 8244 (المدارس التجارية والسكرتارية)</li> <li>e) 8249 (المدارس التجارية والمهنية)</li> <li>f) 8299 (المدارس والخدمات التعليمية)</li> <li>g) 8493 (الجامعات/الكلية الخاصة)</li> <li>h) 8494 (الكلية الجامعية غير المدفوعة)</li> </ul> </li> <li>توصف المعاملات المؤهلة كالتالي:             <ol style="list-style-type: none"> <li>المشتريات بقيمة 1,000 درهم أو أكثر متعلقة بالرسوم الدراسية كما هو معرّف وفقاً لرمز تعريف التاجر (MCC) أعلاه.</li> </ol> </li> <li>يمكن لحاملي البطاقات الاستفادة من خطة السداد الميسرة بفائدة 0% من خلال التقديم عبر تطبيق دبي فيرست للهاتف المحمول أو الاتصال بمركز الاتصال.</li> <li>يمكن تحويل المعاملة المؤهلة إلى خطة الدفع الميسرة بفائدة 0% خلال 45 يوماً من تاريخ الشراء.</li> <li>في حالة السداد المبكر، سيتم احتساب 1% من الرصيد الأساسي المتبقي (بحد أقصى 10,000 درهم إماراتي).</li> </ol>
<p><b>A Chance to Win School Fees Back up to AED 15,000 Terms &amp; Conditions:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>This Offer is applicable to Dubai First credit card customers ("Cardholder(s)")</li> <li>To be eligible for the Offer, Cardholders must successfully register by sending an SMS 'WINDF' to 2121.</li> <li>Every AED 1,000 spent on education-related spends as defined on above MCCs will be considered as one (1) entry to the raffle draw.</li> <li>This Offer is valid for transactions made by both primary Cardholders and supplementary Cardholders.</li> <li>The raffle draw will take place on 18 September 2024.</li> <li>A total of 15 winners will win their eligible purchases back as defined on above MCCs with maximum amount of AED 15,000 each as a cashback.</li> <li>The prize amount will be credited to the winners' account as cashback within 60 days from the offer's expiry.</li> <li>A winner should hold an active Dubai First Card at the time of draw.</li> <li>Winners shall be contacted by the Bank.</li> <li>The winner agrees to allow the Bank to disclose his personal data and winning details in the promotional to any third party as required and as the Bank deems appropriate</li> <li>This Offer is not valid for reversals, refunds and transactions disputed by the customer.</li> <li>It is the customer's responsibility to ensure that details provided to FAB are correct. Details such as mobile no. and name should be correctly updated in Bank's records.</li> <li>Eligible Transactions made with a Cardholders' supplementary Dubai First credit card will be</li> </ol>	<p>الشروط والأحكام الخاصة بفرصة الفوز بمبلغ يصل حتى 15,000 درهم إماراتي.</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>يسري هذا العرض على عملاء بطاقات دبي فيرست الائتمانية (حامل البطاقة / حاملي البطاقات).</li> <li>للتسجيل في العرض، يجب على حاملي بطاقات انتمان دبي فيرست التسجيل بنجاح عن طريق إرسال رسالة نصية قصيرة "WINDF" إلى الرقم 2121.</li> <li>كل 1000 درهم إماراتي يتم إنفاقها على أي رسوم متعلقة بالتعليم كما هو محدد برمز تعريف التاجر (MCC) بمثابة فرصة واحدة (1) في السحب.</li> <li>يسري هذا العرض على المعاملات التي تتم من قبل حاملي البطاقات الأساسية وحاملي البطاقات الإضافية سيتم إجراء السحب في 17 سبتمبر 2024.</li> <li>سوف يستعيد 15 فائزاً مشترياتهم المؤهلة (كما هو معرف برمز التاجر (MCC)) بحد أقصى 15,000 درهم إماراتي لكل منهم كاسترداد نقدي.</li> <li>سيتم إضافة مبلغ الجائزة إلى حساب الفائزين كاسترداد نقدي خلال 60 يوماً من انتهاء العرض.</li> <li>يجب أن يحمل الفائز بطاقة دبي فيرست فعالة عند إجراء السحب.</li> <li>سيتم التواصل مع الفائزين بأفضل طرق متاحة من قبل البنك.</li> <li>يوافق الفائز على السماح للبنك بالإفصاح عن بياناته الشخصية وتفصيل الفوز في الحملة الترويجية لأي طرف ثالث حسب ما هو مطلوب وكما يراه البنك مناسباً.</li> <li>هذا العرض غير صالح لعمليات الإلغاء والمبالغ المستردة والمعاملات المنتازع عليها من قبل العميل.</li> <li>تقع على عاتق العميل مسؤولية التأكد من صحة التفاصيل المقدمة إلى بنك أبوظبي الأول. التفاصيل مثل رقم الجوال ويجب تحديث الاسم بشكل صحيح في سجلات البنك.</li> <li>سيتم جمع قيمة المعاملات المؤهلة التي تتم باستخدام بطاقة الانتمان الإضافية الخاصة بحاملي البطاقات من دبي فيرست مع المعاملات المؤهلة التي أجراها حامل البطاقة على بطاقة الانتمان الأساسية.</li> </ol>

aggregated with the Eligible Transactions made by the Cardholder on the primary credit card.

21. Reversals during the Offer Period for transactions made prior or during the Offer Period will be considered as reversals for spend benefit.
22. Disputed and reversed transactions will not be considered for spend calculations.
23. For customers with multiple Primary and Supplementary Dubai First Credit Cards, Eligible Transactions made with all Dubai First credit cards will be aggregated at customer level.
24. During the Offer Period, the Cardholder's credit card must be active, in good standing, not overdue or over limit and payments must be made regularly to be eligible for Cashback.

#### Other Terms & Conditions

25. The Offer terms & conditions may be amended, modified, varied, or supplemented at any time with prior notification to the cardholder and without any responsibility on FAB or any of its employees and entities. FAB reserves the right to withdraw this Offer at any time with prior notice.
26. FAB's Master Credit Card Conditions apply to all Credit Cards, as amended from time to time. They can be found on <https://www.dubaifirst.com/-/media/fabgroup/dubaifirst/homepage/pdfs/terms-and-conditions/master-credit-card-conditions-en.pdf?view=1>. Please ensure that you have read and understood them.
27. This Offer cannot be combined in conjunction with another active spend offer during the Offer Period unless specifically communicated by FAB.
28. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the federal laws of UAE as applicable in the Emirate of Abu Dhabi.
29. The Abu Dhabi courts shall have exclusive jurisdiction to adjudicate any disputes arising from these terms and conditions.

Warning: if you do not meet the repayments/payments on your financing, your account will go into arrears. This may affect your credit rating, which may limit your ability to access financing in the future.

21. سيتم اعتبار عمليات الإلغاء خلال فترة العرض للمعاملات التي تمت قبل أو أثناء فترة العرض بمثابة عمليات عكس لمزايا الإنفاق.
22. لن يتم أخذ المعاملات المتنازع عليها والملغاة في الاعتبار عند حساب الإنفاق.
23. بالنسبة للعملاء الذين لديهم بطاقات ائتمان دبي فيرست الأساسية والإضافية المتعددة، سيتم جمع قيمة المعاملات المؤهلة التي تتم باستخدام جميع بطاقات دبي فيرست الائتمانية على مستوى العميل.
24. خلال فترة العرض، يجب أن تكون بطاقة الائتمان الخاصة بحامل البطاقة فعالة، وفي وضع جيد، وغير متأخرة أو تتجاوز الحد الأقصى ويجب سداد الدفعات بانتظام لتكون مؤهلة للحصول على الاسترداد النقدي.

#### شروط وأحكام أخرى:

25. يجوز تعديل شروط وأحكام العرض أو تعديها أو تغييرها أو استكمالها في أي وقت مع إشعار مسبق لحامل البطاقة ودون أي مسؤولية على بنك أبوظبي الأول أو أي من موظفيه والجهات التابعة له. يحتفظ بنك أبوظبي الأول بالحقوق في سحب هذا العرض في أي وقت مع إشعار مسبق.
26. تنطبق شروط الرئيسية للبطاقة الائتمانية لبنك أبوظبي الأول على جميع بطاقات الائتمان، بصيغتها المعدلة من وقت لآخر. يمكن العثور عليها على [master-credit-card-conditions-ar.pdf \(dubaifirst.com\)](https://www.dubaifirst.com/-/media/fabgroup/dubaifirst/homepage/pdfs/terms-and-conditions/master-credit-card-conditions-en.pdf?view=1). يرجى التأكد من أنك قرأتها وفهمتها.
27. لا يمكن دمج هذا العرض مع عرض إنفاق نشط آخر خلال فترة العرض ما لم يتم إبلاغ بنك أبوظبي الأول على وجه التحديد.
28. تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقاً للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة المعمول بها في إمارة أبوظبي.
29. تتمتع محاكم أبوظبي بسلطة قضائية حصرية للفصل في أي نزاعات تنشأ عن هذه الشروط والأحكام.

تنبيه: إذا لم تقم بسداد مدفوعات التمويل الخاص بك، فسوف يترتب متأخرات على حسابك. قد يؤثر ذلك على تصنيفك الائتماني، مما قد يحد من قدرتك على الحصول على التمويل في المستقبل.